
VÄLJAVÕTE 
Kohtla-Järve Gümnaasiumi hoolekogu 

10.04.2025 koosoleku protokollist 
 

Toimumise aeg: 10. aprill 2025                                                                                    

Algus kell 16.00 
Lõpp kell: 17.25 
 
Juhatas: Andres Aadumäe 
Protokollis: Piret Toovis 

Osalejad: 

Hendrik Agur- KJG direktor  
Mailen Remmelg – KJG õppe- ja arendusjuht 
Guido Tellis –  lapsevanemate esindaja 
Andres Aadumäe –  lapsevanemate esindaja 
Piret Toovis –  lapsevanemate esindaja 
Maarika Virkunen – õppenõukogu esindaja  
Helar Richard Ekštein – õpilaste esindaja 
Sigre Kuiv– kooli pidaja esindaja, Haridus- ja Teadusministeerium 
Jevgeni Jazõkov- vilistlaste esindaja (veebis) 
Henri Kaselo - kooli toetava organisatsiooni esindaja, Kohtla-Järve Linnavalitsus (veebis) 

 

Päevakord: 

1.  Õppekäik Tartus 08.04.2025.a 
2.  Kohtla-Järve Gümnaasiumisse  sisseastumise protsessist ja selle ülevaade 
3. Ülevaate töövaidluskomisjoni protsessist 
4. Tagasiside Kohtla-Järvel eestikeelsele õppele ülemineku osas 
5. Kohtla-Järve Gümnaasiumi teenuste osutamise tingimused ja kord 
6. Muud kohapeal tekkivad teemad 

 

Otsused: 

/.../ 

Kooli poolt anti ülevaade õppekäigul toimunust ja selle tagajärgedest  

/ ... / 

Ülevaade gümnaasiumisse astumise avaldustest 

/ ... / 



VÄLJAVÕTE 
Kohtla-Järve Gümnaasiumi hoolekogu 

10.04.2025 koosoleku protokollist 
 
Hendrik Aguri ülevaade toimunud töövaidluskomisjoni protsessist 

/ ... / 

Hoolekogu toetab kiiret üleminekut eestikeelsele õppele. Linnavõim võiks võtta ambitsiooni, 
et eesti keelele üleminek võiks toimuda  kiiremini kui  HTMi poolt antud 2030.a 

/ ... / 

Otsus: KJG teenuste osutamise tingimused  hoolekogu poolt kinnitatud 

/ ... / 

 Ettepanek Henri Kaselolt Kohtla-Järve Gümnaasiumi stipendiumi algatamise kohta 

 Otsus: Käesoleval ajal ei ole võimalik. Soovitame pöörduda ettevõtjate poole 

/ ... / 

Otsus: Kohapeal küsimusi ei ole 

/ ... / 

Otsus: Järgmine hoolekogu koosolek 28.08.2025 kell 15.00 

 

 


